
Lepi načrti PTT

Marsikdaj, kadar tožimo nad preobremenitvijo telefon-
skega prometa ali čakanjem pred poštnimi okenci, pozab-
Ijamo, da je vendar služba PTT pri nas naredila v minulih
letih ogromen napredek in da samo zaradi vse večjih potreb
prometa včasih nemore dohajati tempa.

Od ustanovitve podjetja leta
1961, ko je bilo PTT omrežje zelo
slabo razvito, so tehnično opremo
in prostore močno modernizirali.
Za vse pošte na sedežih občin in
Telekomunikacije II so zgradili
nove stavbe. Dostavo. so pospešili z
uvedbo mopedov in avtomobilov.
V dnevno dostavo pošte je tako
vkliučenih od 440.000 prebival-
cev kar 42S.000 prebivalcev. V te-
legrafskem prometu so z razširi-
tvijo in avtomatizacijo naprav
uspeli doseči 38 krat večjo stori-
tev, v telefoniji pa 12 krat več, kot
v začetku. Na ljubljanskem po-
dročju je danes 50.917 telefonskih
prikliučkov. a še vedno premalo.
Na vseh relacijah med glavno av-
tomatsko telefonsko centralo in

vozlišči, razen Litije, so položili
omrežno skupinske kable. Do
vseh vozelnih ATC so zgradili no-
ve radiorelejne zveze s po 120 ka-
nali. V Mostah so postavili najmo-
dernejšo elektronsko centralo Me-
taconta 10 C.

Glede na to, da je PTT dejavnost
posebnega družbenega pomena in
povezana z utripom gospodarstva,
je bila toliko potrebnejša ustano-
vitev posebne Samoupravne inte-
resne skupnosti, za katero je ob
ustanovitvi vladalo veliko zanima-
nje, pozneje pa so se partnerji sla-
bo izkazali, ker niso izpolnili pre-
dvidenih obveznosti v sofinanci-
ranju. Članstvo v skupnosti je se-
veda prostovoljno. Ustanovna
skupščina, ki je bila lani, je spreje-

la zelo vkžen srednjeročni pro-
gram razvoja PTT v Ljubljani, za.
čas od 1976 do 1980. Med lepimi
načrti samoupravnegasporazuma
o temeljih plana razvoja so tudi
zapisali, da bodo na področju tele-
grafa do leta 1980 dosegli že 14
priključkovna 10.000 prebivalcev,
oziroma, da bodo na področju te-
lefona dosegli 20 telefonskih prik-
ljučkov na 100 prebivalcev ter po-
stavitev 772 javnih telefonskih go-
vorilnic. Za izvedbo vsega progra-
ma razvoja bi bilo seveda treba kar
precej sredstev, okrog miliiardo
255miliionov dinarjev, od česar bi
šlo največ, to je85%.prav za mo-
dernizacijo telefonskega prometa.
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